
Školská rada 

Základní škola Šlapanice 

 
ZÁPIS Z 18. JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY 

konaného dne 29. listopadu 2023 v prostorách ZŠ Šlapanice 

 

Přítomni:  

za zák. zástup. nezletil. žáků:  za zřizovatele:   za pedag. pracovníky:   

Michal Kumstát   Tomáš Urbánek  Marie Klašková 

Tereza Suchá    Kateřina Migdau  Dana Klašková 

     Michaela Trněná  Jitka Vilímová      

           

   

Nepřítomni a omluveni:  

Květa Lucáková  

 

Hosté: Mgr. Ivan Hostaša, Ing. Iveta Rotreklová 

 

Návrh pořadu jednání (dle pozvánky): 

1. Rozpočet na rok 2024 
2. Podněty rodičů – nákup učebnic  
3. Vzdělávání (podpora nadaných dětí spod.) 
4. Organizace stravování 
5. Různé (zprávy od zřizovatele, rodičů a učitelů) 

 
 

Jednání zahájeno v 17:30.  

Přivítání členů a hostů. Provedením zápisu pověřena Marie Klašková a ověřením zápisu pověřena Jitka 

Vilímová. 

Pořad jednání schválen jednomyslně.  

 

Projednané body:  

1. Rozpočet na rok 2024 

ŠR se seznámila s návrhem rozpočtu na rok 2024 a střednědobým výhledem na roky 2025-2026. 

Paní Rotreklová informovala členy ŠR o plánovaných investicích a byl diskutován střednědobý výhled 
rozpočtu.  Bazén a sportovní areál zůstává pod správou školy.  
 

Školská rada projednala rozpočet na rok 2024.  

Paní Rotreklová opustila jednání v 18:00.  

Paní Dana Klašková přišla na jednání.  



2. Podněty rodičů – nákup učebnic  
Rodiče se dotazují na ceny pracovních sešitů a sešitů. Pan ředitel slíbil prověřit systém nákupů 

s vedením školy. ŠR apeluje na hospodárnost a ekologii při nakládání s PS a sešity.  

 

3. Vzdělávání (podpora nadaných dětí apod.) 
Pan ředitel informoval ŠR o diagnostice nadaných žáků na 1. stupni (s odkazem na závěry ČŠI 
z 2021). ŠR podporuje péči o nadané žáky a apeluje na vedení školy, aby byla řešena koncepčně.  

Pan ředitel Ivan Hostaša opustil jednání.  

 
4. Organizace stravování 

Členové ŠR prodiskutovali organizační změny v odchodech tříd na obědy. Další podněty, které při 

diskusi vznikly, budou předány vedení školy.  

V 19:05 opustila jednání paní Migdau. 

 

5. Různé 

Členové ŠR vzali na vědomí informace od zástupců zákonných zástupců nezletilých žáků týkající se 

preventivních programů pro žáky, projektových dnů a používání mobilních telefonů ve škole.  

 
Jednání skončilo v 19:50 


